

元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園

2018-19 年度學費通告(新生)



- 一. 本校為政府資助非牟利幼稚園，2017-18 年度起香港特區政府「免費優質幼稚園教育計劃」資助學童學費。今年半日班及全日班全年免收學費，只收取茶點費\$120，膳食費\$578，收取費用資料如下。

	2018年 9月	10月	11月	12月	2019年 1月	2月	3月	4月	5月	6-7月
半日班 已交註冊費 \$970	學費\$0+茶點費\$120									
	0	0	0	0	0	0	0	0	\$110	\$120
全日班 已交註冊費 \$1570	學費\$0+膳食費\$578+茶點費\$120=\$698									
	0	0	\$524	\$698	\$698	\$698	\$698	\$698	\$698	\$698

- 二. 若學生整月缺課就必須繳交該月全部學費。

- 三. 費用於每月五號由銀行自動轉賬方式繳交，請家長於每月四號前儲備足夠款項，以便銀行自動轉賬，否則未能轉賬過戶，中國銀行會自動在貴戶口內扣除費用約\$100。新生第一次做自動轉賬，銀行會收取手續費。

※若家長沒有銀行戶口做自動轉賬，請於每月 1-5 號內到銀行繳交費用，並將銀行存款收據交回幼稚園。

- 四. 由下學年 2019-20 年度起茶點費及膳食費分 10 期繳交，若有疑問可向校方查詢。

家長閱後簽署：_____

**YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION
MRS. WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN**



No. 180801B

School Fee Notice (New Student)

1. Our school is a non-profitable kindergarten. It is provided subsidy under the Free Quality Kindergarten Education Scheme for eligible children from 2017-18 School Year. There is no tuition Fee for the students. The refreshment fee is \$120 for half-day class. The meal fee is \$578 For whole-day class.

The detail of payment is shown as follows:

	Sep 2018	Oct	Nov	Dec	Jan 2019	Feb	Mar	Apr	May	Jun-Jul
Half day class	Half day class : tuition fee \$0 + refreshment \$120									
Register fee paid \$970	\$0	\$0	\$0	\$0	\$0	\$0	\$0	\$0	\$110	\$120

	Sep 2018	Oct	Nov	Dec	Jan 2019	Feb	Mar	Apr	May	Jun-Jul
Whole day class	Tuition fee \$0 + meal fee \$578 + refreshment fee \$120 = \$698									
Register fee paid \$1570	\$0	\$0	\$524	\$698	\$698	\$698	\$698	\$698	\$698	\$698

2. **If student is absent from school for the whole calendar month, the parent must pay the full amount of tuition fee for the student.**
3. School fee must be deposited in the bank account before the 4th day of each month in order to proceed auto pay successfully on the 5th day. If the transfer is unsuccessful, Bank of China will debit the handling charge around \$100 from your account. When parents apply auto-pay at first time, the bank charge may be introduced.

※ **If parents do not apply the auto-pay, please deposit the school fee to our account of Bank of China via the bank between 1st and 5th day of each month, and then return the bank slip to our school.**

4. Starting from school year 2019-20, the school fee will be paid by 10 installments.

I have read and understood this circular.

Signed by Parent/Guardian : _____

Date : _____